
la seva actu ad o  i considèrent un m enyspreu digne de la m és rotunda denúncia que encara VA juntam ent no 
disposi del Projecte de les obres, tot i haver-lo reclam at m ultitud de vegades ais servéis de Carreteres.

El passat mes d'octubre vaig adreqar novam ent un escrit al C onseller Sr. M as i al cap d'uns dies contestà  
adreçant-m e al D elegat de G overnació Sr. Soy, d iguent-m e que aquest m 'informaría sobre el particular. A  
hores d'ara el Sr. Soy no ens ha donat cap noticia al respecte i tenim  la im pressió que entre tots plegats ens 
remeten uns als altres sense que donin una solució clara i definitiva. Estem  convenquts que els habitants del 
m unicipi de Q uart, que són els que m és pateixen el m al estât de la carretera am b els consegiients perills que  
suposa, no es m ereixen aquest tracte descortés. Per aixo he tram és novam ent un altre escrit al C onseller exigint- 
li un com prom is ferm  en la data de com enqam ent de les obres i com unicant-li que a partir d'ara cada setm ana  
rebrà del nostre A junam ent un escrit reivindicant aquesta obra.

Pas a diferent nivell i accès a la zona urbana des del Cam p de fútbol.- Com tots ja  sabeu, les obres del 
pas a diferent nivell de la C-250 han estât aturades vàries vegades degut a les inclem ències del temps. Confiem  
que no sorgeixin més im previstos, que pugui seg idr la bona m arxa deis treballs i que d 'a q u ia  pocs dies es 
restableixi la circu lado  de vehicles sense entrebancs. L ’altra part d e l ' obra que queda per fe r  (nivellar talusos, 
jardinería, etc...) s'anirà exécutant m és endavant.

Des de VAjuntam ent, com ja  hem exposât m oites vegades vàrem  estar en contra d 'aquesta solució que ha 
estât im posada per Carreteres. La G eneralität sem pre ha al.légat que l'accès a l 'A-7 és una via rápida i per tant 
no poden haver-h i rotondes que l'en torpeix in . Veient que aquesta so lu ció  em pitjoraria  énorm ém en t les 
com unicacions a l 'interior del nucli de Q uart, am b un únic punt d 'entrada vinguent de Girona per la carretera  
d'accès a l'A -7, l'A juntam ent requerí fa  m és de dos anys a Carreteres de la G eneralität a buscar una solució  
perqué els vehicles provinents de Sait poguéssin fer  el g ir a I 'esquerra en el sector del Cam p de fú tbol, i que 
consisteix en la construcció d'un pas soterrat.

El D irector G eneral, Sr. Eduard A labern, en una visita feta  al nostre m unicipi, ens inform a que es redactaría 
aquest projecte ben aviat.

Per últim  vull desitjar-vos, en nom  deis m eus Companys i en el m eu propi, un m unt de satisfaccions per 
aquest any 1997 que acabem  d'encetar.

A fectuosam ent,

L'ALCALDE 
Pere Cabarrocas Sitjes


